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ورزش

 بارسلونا پس از انتخاب سرمربی جدید خود حالا چالشی تازه 

را پیش رو دارد و آن هم انتخاب جانشینی مناسب برای لوئیس 

سوارز مصدوم است. مهاجم اروگوئه ای آبی اناری ها حدود 10 

روز پیش تحت عمل جراحی قرار گرفت و گفته می شود حداقل 

چهار ماه دور از میادین خواهد بود. در این شـــرایط بارسا برای 

یافتن یک مهاجم نوک دست به کار شده و گزینه های مختلفی را 

زیرنظر دارد. کیکه ستین، سرمربی بارسا پس از انتصاب به عنوان 

جانشین والورده از سران باشگاه چند روز مهلت خواست تا شرایط 

را بررسی کرده و گزینه مدنظرش را به باشگاه معرفی کند. در چنین 

شـــرایطی و در حالی که یکی از عناصر مثلث هجومی باشگاه 

مصدوم شده، اولویت اصلی خرید یک مهاجم شماره 9 و گلزن 

اســـت که بتواند در کنار مسی و گریزمان مشکلات خط حمله 

کاتالان ها را حل کند. در این میان گزینه های زیادی از ســـوی 

رسانه ها مطرح شده که اصلی ترین آنها پیر امریک اوبامیانگ، 

مهاجم گابنی آرسنال و تیمو ورنر، ستاره جوان لایپزیگ هستند. 

تجربه عجیب

آبی اناری ها فصل پیش برای مهاجم ذخیره انتخاب عجیبی 

داشتند. آنها به سراغ کوین پرینس بواتنگ رفتند و با انتقالی 

قرضی تا پایان فصل او را از ساسولو به خدمت گرفتند. خریدی 

که کارایی چندانی نداشت و درنهایت فقط بواتنگ سابقه بازی 

در بارســـا را به رزومه اش اضافه کرد. حالا بارســـا نمی خواهد 

چنین تجربه ای را تکرار کند و به دنبال یک خرید نامدار و بزرگ 

در ژانویه اســـت. اصلی ترین نامی که این روزها مطرح شده، 

اوبامیانگ اســـت که البته تا سال 2021 با توپچی ها قرارداد 

دارد. این مهاجم 30 ســـاله در این فصل 14 گل برای آرسنال 

به ثمر رسانده و عملکرد خوبی در سال های اخیر داشته است. 

شرایط نامساعد آرسنال در این فصل و قرار گرفتن آنها در رده 

دهم جدول باعث شده تا خرید این مهاجم 30 ساله برای بارسا 

راحت تر باشد و قطعا پیشنهاد بارسا برای بازیکنی که تیمش امید 

زیادی حتی برای کسب سهمیه لیگ قهرمانان ندارد و سن و سال 

بالایی هم دارد بســـیار وسوسه انگیز خواهد بود. البته از سوی 

دیگر اوضاع مالی بارسا نیز اجازه نمی دهد پیشنهادی سنگین 

برای خرید بازیکن در نیم فصل داده شود. اوبامیانگ همچنین 

رفاقت نزدیکی با ساموئل اومتیتی و عثمان دمبله، دو بازیکن 

فرانسوی بارسا دارد که می تواند در این انتقال تاثیرگذار باشد. 

آرسنال هم در این شرایط قطعا به راحتی ستاره اش را از دست 

نخواهد داد. آنها در جدول حال و روز خوشـــی ندارند و حتی 

آمدن میکل ارتتا به جای اونای امری هم نتوانسته تیم را به شرایط 

مناسب برساند. در چنین اوضاعی جدایی مهاجم گلزن آنها 

اندک امیدهایشان برای حضور در فصل آینده رقابت های اروپایی 

را به باد می دهد و این برای هواداران اصلا قابل قبول نخواهد 

بود. شاید بارسا با استراتژی دیگری برای خرید اوبامیانگ وارد 

عمل شود و از خود این بازیکن بخواهد که درخواست جدایی از 

باشگاه را بدهد تا مسیر انتقال او راحت تر انجام شود. 

  ورنر، رودریگو و سایرین

تیمو ورنر، مهاجم ملی پوش لایپزیگ نیز دیگر گزینه ای است که 

ستین زیرنظر دارد اما با توجه به اخباری که در نشریات آلمانی 

منتشر شده این انتقال کمی بعید به نظر می رسد. ظاهرا خود ورنر 

ترجیح می دهد در صورت ترک تیم صدرنشین کنونی بوندس لیگا 

راهی لیگ برتر شود تا بازی در لیورپول را تجربه کند. به نوشته 

نشریه بیلد آلمان، در قرارداد ورنر حق فسخ 51 میلیون پوندی 

گنجانده شده است و لیورپول هم احتمالا در تابستان پیش رو 

برای خرید او دست به کار خواهد شد. این حق فصل البته هر 

ســـال کاهش می یابد و به این ترتیب قرمزها در پایان فصل با 

مبلغی کمتر قادر به خرید او خواهند بود. این مهاجم 23 ساله 

در ایـــن فصل فوق العاده کار کرده و در 18 بازی 20 گل به ثمر 

رسانده است. در چنین وضعیتی شانس بارسا برای خرید او کم 

خواهد بود و این باشـــگاه در صورتی که نتواند اوبامیانگ را به 

خدمت بگیرد باید به ســـراغ گزینه های دیگری برود.  رودریگو، 

مهاجم 28 ساله والنسیا یکی دیگر از این نفرات است که اتفاقا 

بیشتر از اوبامیانگ به سیستم بارسا می خورد و به نظر می رسد 

راحت تر از مهاجم آرسنال می تواند در ترکیب تیم ستین جا بیفتد. 

بارتومئو، رئیس باشگاه بارسلونا در حالی که در لیست خود نام 

نفراتی چون اولیویه ژیرو و حتی فرناندو یورنته را نوشته است اما 

ژیرو در آستانه پیوستن به اینتر قرار دارد و یورنته نیز با توجه به سن 

و سال بالایش احتمالا سرنوشتی همچون بواتنگ خواهد داشت. 

تلاشبارسابرایخریدجانشینیمناسببرایسوارز

کاوانی: برای ستاره بودن باید هالیوودی هم باشیانتخاب سخت
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اروگوئهمیماندهرگزبهمحبوبیتامروزخودنمیرسید.بااینحالاز

فضایستارهپروریدنیایفوتبالدلخوراستودرپاسخبهسوالخبرنگار

فیگارودربارهرازستارهشدندرفوتبالمیگوید:»بایدهالیوودیباشی

وگرنهستارهنمیشوی!«

شایعه خداحافظی شما از دنیای فوتبال در سال 2020 صحت دارد؟
این شایعه نیست، پیش از این هم گفته ام که اگر باشگاه مرا نخواهد این به 

معنای پایان کار من است. من مشکلی برای ادامه کار ندارم و خود را جوان و پر 

از انرژی می بینم، اما مهم این است که مردم، مربیان و هم تیمی ها نیز چنین 

توانایی را تایید کنند. اصراری برای ماندن در دنیای فوتبال ندارم، برای من این 

دنیای جذابی نیست و دوست ندارم به هر قیمتی در دنیای فوتبال ماندگار باشم. 

 چرا جذاب نیست؟ شما وب سایت شخصی داری و دوست داری در همین 

دنیای فوتبال دیده شوی!
وب سایت شخصی اولین بار برای جمع آوری کمک مالی برای مردم فقیر یکی 

از روستاهای دور افتاده در اروگوئه تاسیس شد و اکنون من آن را اداره نمی کنم، 

واقعا هیچ جذابیتی ندارد. دنیای فوتبال برای من، آن ویترینی که مردم تماشا 

می کنند نیست. برای من خیلی سخت است که با چنین فضای هالیوودی 

ارتباط برقرار کنم. 

 فضای هالیوودی؟ یعنی ستارگان دنیای فوتبال مثل بازیگران سینما هستند؟
باید باشند در غیر این صورت حذف می شوند، برای لباس خود طراح استخدام 

می کنند، مدیر برنامه های آنها ساعت ها متن سخنرانی یا واکنش های پس از 

حضور در یک مراسم خاص را آموزش می دهند. برای ستاره بودن در دنیای 

فوتبال باید هالیوودی هم باشی و من توان این کار را ندارم. اصولا ستاره بودن 

هزینه دارد و من دلیلی برای این هزینه ها نمی بینم. 

 شماره 9 پاری سن ژرمن برای امسال چه برنامه ای دارد؟

تمام تلاش من این است که با تمام قدرت بهترین عملکرد را از خود ثبت کنم. 

مشکلی در کار نیست و در اوج هستم. 

 آیا تیم ملی اروگوئه باز هم تو را به اردوی خود دعوت خواهد کرد؟
من آماده هستم و مشکلی ندارم، به تصمیم کادر فنی تیم ملی کشورم احترام 

می گذارم و هرگز مدعی چیزی در فوتبال اروگوئه نبوده ام. من یک بازیکن معمولی 

محسوب می شوم و هیچ وقت نگفته ام که بزرگ تر از تیم هستم.  

مصاحبه روز

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

آگهی تغییرات شـــرکت تعاونی صد و پنجاه و یک اســـتان تهران به شماره ثبت 

40448 و شناســـه ملی  10100858430 به اســـتناد صورتجلســـه مجمع 

عمومی عادی مورخ 1398/04/15 و مجوز شماره 982/102/113598 مورخ 

1398/05/07 اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی جنوب تهران- ری تصمیمات ذیل 

اتخاذ شد: -آقای مهدی زرعکانی به شماره ملی 0040564223 - آقای بهمن 

عظیمی به شماره ملی 2295029422 - آقای محمد ابراهیم صادقی خسرویه 

به شـــماره ملی 6359121247 به ســـمت اعضای اصلی هیات مدیره - آقای 

محمد عظیمی به شـــماره ملی  0020772904 و آیدا زرعکانی به شماره ملی 

0063731460 به ســـمت اعضای علی البدل هیات مدیره برای مدت سه سال 

انتخاب گردیدند. -آقای ســـیدعلی تقوی صدر به شماره ملی  0151233004 

به عنوان بازرس اصلی و آقای علی اصغر بهرام زاده به شماره ملی 1817751220 

به عنوان بازرس علی البدل )غیرعضو( برای مدت یک سال مالی انتخاب گردیدند. 

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)7424۰4(

آگهی تغییرات شرکت پارس اریکه سینا با مسئولیت محدود به شماره ثبت 276908 

و شناسه ملی 10103044359 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی به طور 

فوق العاده مورخ 1398/05/08 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: آقای آرش زراعتیان نژاد به 

شماره ملی 2295282020 به سمت مدیرعامل و عضو هیات مدیره و مرتضی صفوی فر 

به شماره ملی 0036224839 به سمت رئیس هیات مدیره و خانم لیلا حسنی سرکانی 

به شماره ملی 0054239710 به سمت عضو هیات مدیره و خانم لینا صفوی فر به شماره 

ملی  0010340955 به سمت عضو هیات مدیره و آقای محمدسینا صفوی فر به شماره 

ملی  0024591866 به سمت عضو هیات مدیره و آقای میثم فخری علی آباد به شماره 

ملی  0068415370 به سمت نایب رئیس هیات مدیره و آقای میثم حسینی به شماره 

ملی  4133043901 به سمت عضو هیات مدیره )خارج از شرکاء( و خانم فرخنده عالمیان 

درون کلاه به شماره ملی  2063964394 به سمت عضو هیات مدیره )خارج از شرکاء( و 

آقای شاهرخ شعیبی به شماره ملی  0055952860 سمت عضو هیات مدیره )خارج از 

شرکاء( و آقای مهدی سلجوقی به شماره ملی  0035253304 به سمت عضو هیات مدیره 

)خارج از شرکاء( و آقای علی اکبر تنکستانی به شماره ملی 0058344810 به سمت عضو 

هیات مدیره )خارج از شرکاء( و آقای فرامرز مسیب نژاد به شماره ملی  0074080989 

به سمت عضو هیات مدیره )خارج از شرکاء( و آقای حسین بهشتی قناد به شماره ملی  

0037067788 به سمت عضو هیات مدیره )خارج از شرکاء( و آقای محسن فیضی به 

شماره ملی  0034528202 به سمت عضو هیات مدیره )خارج از شرکاء( و آقای محمد 

آزاد به شماره ملی  0532328981 بسمت عضو هیات مدیره )خارج از شرکا( برای مدت 

نامحدود انتخاب گردیدند. کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهدآور شرکت از قبیل چک، سفته، 

بروات، قراردادها، عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری با امضای مدیرعامل 

یا رئیس هیات مدیره هر یک به تنهایی همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. 

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)742399(

آگهی تغییرات شـــرکت بانیان راه توســـعه و رشد برتر با مسئولیت محدود 

به شـــماره ثبت 309254 و شناســـه ملی  10103471108 به استناد 

صورتجلســـه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1398/10/08 تصمیمات 

ذیل اتخاذ شد: شرکت سرمایه گذاری پزشکی بانیان راه توسعه و رشد برتر 

)سهامی خاص( به شماره ثبت 482154 و شناسه ملی  14005374350 

با نمایندگـــی آقای حمید حیدرپور با پرداخت 160000000000ریال 

در ردیف شـــرکا قرار گرفت. سرمایه شـــرکت از مبلغ 10000000ریال 

به مبلـــغ 160010000000ریـــال افزایش یافت و مـــاده مربوطه در 

اساســـنامه به شرح مذکور اصلاح گردید. اســـامی و میزان سهم الشرکه 

هر یک از شـــرکا پس از افزایش ســـرمایه: ابوالفتح صانعی به شماره ملی  

1229604499 دارنده مبلغ 1934500ریال حمید حیدرپور به شماره 

ملی  0040710701 دارنده مبلغ 1559000ریال فریدون ســـلطانی 

حســـینی به شـــماره ملی  0937414840 دارنـــده مبلغ 2150800 

ریال بهرام ســـلطانی حسینی به شـــماره ملی  0040826473 دارنده 

مبلـــغ 2150800 ریال سیدافشـــین یادآور نیک روش به شـــماره ملی  

0040847705 دارنده مبلغ907900ریال حســـین کاشف حقیقی به 

شـــماره ملی  0030083397 دارنده مبلغ648500 ریال ناصر ریاحی 

به شـــماره ملی  0044983311 دارنده مبلغ 648500ریال شـــرکت 

ســـرمایه گذاری پزشکی بانیان راه توســـعه و رشد برتر )سهامی خاص( به 

شناسه ملی  14005374350 با نمایندگی آقای حمید حیدرپور دارای 

160000000000ریال.

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)7424۰3(

آگهی تغییرات شـــرکت تعاونی صد و پنجاه و یک اســـتان تهران به شماره 

ثبت 40448 و شناســـه ملی  10100858430 به استناد صورتجلسه 

مجمـــع عمومـــی فوق العـــاده مـــورخ 1398/04/15 و مجوز شـــماره 

982/102/113599 مـــورخ 1398/05/07 اداره تعـــاون کار و رفـــاه 

اجتماعـــی جنوب تهران- ری تصمیمات ذیل اتخاذ شـــد: -اساســـنامه 

جدید شـــامل 52 ماده و 29 تبصره تصویب و جایگزین اساســـنامه قبلی 

 گردید. -اصلاح ماده 9 اساســـنامه، حداکثر ســـهم خریداری هر عضو از

 سی در صد کل سهام نباید تجاوز کند. - اصلاح ماده 18 اساسنامه مورد 

عمل ارزش سهام هر عضو براساس نرخ روز محاسبه گردد. - اصلاح ماده 

22 اساســـنامه )افزایش اعضای علی البـــدل هیات مدیره از یک به 2 نفر 

)وفق آخرین اصلاحات قانون بخش تعاون( 

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)7424۰1(

آگهـی تغییـرات شـرکت ابـرراه گلسـتان نیـکان شـرکت بـا مسـئولیت 

محـدود بـه شـماره ثبـت 367580 و شناسـه ملـی  10320172186 

بـه اسـتناد صورتجلسـه مجمـع عمومـی عـادی به طـور فوق العـاده مـورخ 

1396/11/28 تصمیمـات ذیـل اتخـاذ شـد: اعضـای هیات مدیره به قرار 

ذیـل بـرای مدت نامحـدود تعیین گردیدنـد: آقایان ارشـد صاحب ابرغانی 

بـه سـمت رئیـس هیات مدیـره و حبیـب   0072069597 کدملـی 

خندان میرکوهـی کدملـی  1652200363 بـه سـمت مدیرعامل و عضو 

هیات مدیـره بـرای مـدت نامحـدود انتخـاب شـدند. امضای کلیـه اوراق و 

اسـناد بهـادار و تعهـدآور شـرکت ازقبیـل چـک، بـرات، سـفته، قراردادها و 

عقـود اسـلامی و اوراق عـادی و اداری بـا امضای رئیـس هیات مدیره همراه 

بـا مهـر شـرکت معتبـر می باشـد. 

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)7424۰9(

بابک سرانی آذر
 مترجم

مهتاب لطفیان
روزنامه نگار

  گفت وگو

فرزانه فصیحی این روزها به همراه 

همسر خود در بلگرادِ صربستان به 

سر می برد و همواره خبرهای خوبی 

درباره این دونده دوی 60 متر داخل 

سالن به گوش می رسد. »دختر باد« ایران با ثبت رکوردی جدید و شکستن رکورد قبلی 

که آن نیز در اختیار خودش بود توانست مستقیما مجوز حضور در بازی های جهانی را 

به دست آورد و عنوان اولین بانوی دونده ایرانی لقب بگیرد که به چنین مهمی دست 

پیدا کرده است. او که با هزینه شخصی و بدون حمایت ویژه ای از سوی وزارت ورزش و 

فدراسیون دوومیدانی در صربستان حضور دارد گفت وگویی را با »فرهیختگان« انجام 

داده که در ادامه می خوانید.

در کمتر از یک ماه موفق شدی 2 رکورد را به نام خود ثبت کنی و حالا نیز با ثبت رکورد 
7/29 به عنوان اولین بانوی دونده ایرانی به مسابقات جهانی راه پیدا کرده ای. 

خیلی خوشحالم که توانستم دوباره رکورد ملی جدیدی را بشکنم و برای نخستین بار به 

چنین مسابقاتی راه پیدا کنم. سه ماه است که تمرینات سختی را سپری می کنم و خدا را 

شکر نظم تمرینات، امکانات و مربی خوبی که دارم من را در شرایط فعلی قرار داده است. 

مانند رکورد قبلی این رکورد نیز خیلی زود توسط فدراسیون جهانی به ثبت رسید. آیا 
کسی از فدراسیون یا وزارت ورزش پیام تبریکی برایت فرستاد؟

خانم بهزادی از فدراسیون شخصا برای من پیام تبریک فرستاد و کمیته ملی المپیک نیز 

پیام تبریکی را روی سایت قرار داد، اما از اشخاص دیگری پیامی دریافت نکردم و فقط 

خانواده و دوستانم برایم پیام فرستادند. 

ظاهرا از سوی فدراسیون یا وزارت ورزش حمایت خاصی نشده ای و به تنهایی هزینه ها 
را تقبل می کنی؟ 

واقعیت این است که من و همسرم خودمان تصمیم گرفتیم در این راه قدم بگذاریم و 

از نظر مالی همه هزینه ها را تقبل کردیم. هر چه پول داشتیم حتی وام ازدواج خودم و 

همسرم را در این راه خرج کردیم. از سوی هیچ ارگانی حمایت مالی از من به عمل نیامد، 

البته حمایت های معنوی از سوی کمیته ملی المپیک انجام شد که دلگرم کننده بود. 

از فدراسیون چطور؟ با تغییر و تحولاتی که رخ داده چه آینده ای را برای فدراسیون متصور 
هستی؟ با توجه به اینکه ایرج عرب شخصی است که در فوتبال توفیقی به دست نیاورد!
واقعیت این است که من خودم را از آن فضا دور کرده ام تا بتوانم در آرامش به اهدافم 

دست پیدا کنم. آنها روند کاری خود را پیش می برند و من نیز چند بار از این جا با آقای 

عرب صحبت کرده ام. هنوز نمی دانم چه اتفاقی برای فدراسیون رقم می خورد اما انتظارات 

بیشتری از آنها دارم. 

 عنوان شد که »لژیونر« نیستی و به عنوان میهمان و با نام ایران در مسابقات صربستان 

شرکت کردی! گفته بودی به موقع در این باره صحبت خواهی کرد؟ 
هنوز هم می گویم قطعا در زمان مناسبی در این باره صحبت خواهم کرد و با مدرک، 

شفاف سازی می کنم. 

با توجه به اینکه دوی 60 متر المپیکی نیست، برای شرکت در ماده 100متر و کسب 
سهمیه المپیک برنامه ای نداری؟

قطعا برنامه هایی خواهیم داشت چراکه نتیجه من در دوی 60 متر نشان داده می توانم 

در 100 متر هم موفق باشم. فعلا به دنبال این هسستم تا شرایط خوبم را حفظ کنم و 

پا به مسابقات مهم پیش رو بگذارم. به همین دلیل صحبت خاصی در این باره نشده و 

قدم به قدم پیش خواهم رفت. 

از حضور در صربستان بگو، برای یک ورزشکار زن حرفه ای شرایط دشوار نیست؟
خیر، اینجا همه خیلی گرم و دوستانه رفتار می کنند و آنقدر زیاد به ما احترام می گذارند که 

خودمان هم انتظار چنین رفتاری را نداشتیم. کمک هایی به ما کرده اند که به هموطنان 

خود می کنند و پا به پای ما پیش می آیند. 

آیا دونده های زن از ملیت های دیگر درباره پوششی که داری از تو سوال نمی پرسند؟
خیر، مساله حجاب یک مساله حل شده است. به نظر من دقیقا یکی از خوبی هایی که 

اینجا دارد همین است که کسی نمی پرسد چرا این طور هستی یا از شرایطی که داری 

احساس راحتی می کنی یا خیر. این یکی از بهترین چیزهایی است که باعث شده 

راحت تر به کارم برسم. 

زمانی که نامت از مسافران مسابقات جاکارتا خط خورد و معترض شدی، فدراسیون نشینان 
با جملات تحقیرآمیزی درباره تو صحبت کردند، پاسخی برای آنها داری؟

این حرف ها در گذشته زده شده و من نیز آنها را در گذشته جا گذاشته ام. نگاهم فقط 

به آینده است و فکر کردن به آن روزها فقط راه من را کج می کند. این دقیقا اتفاقی است 

که هرگز نمی توانم اجازه بدهم اتفاق بیفتد. 

و در آخر صحبتی داری؟
صحبت خاصی نیست، فقط خواهشی دارم؛ هر ورزشکاری هر هدفی دارد دنبال کند 

و بداند هیچ مانعی برای رسیدن به هدفش وجود ندارد. به ویژه دختران ورزشکار ایران 

بدانند هیچ چیز نسبت به سایر ورزشکارها کم ندارند و فقط باید فعل خواستن را صرف 

کنند. دخترهای ایرانی بسیار قدرتمند هستند. در پایان هم امیدوارم مسابقات پیش 

رو را با بهترین نتیجه به پایان برسانم. 

فرزانهفصیحیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:فکربهگذشته،راهمراکجمیکند

برای مسابقات صربستان وام ازدواج مان را هم هزینه کردیم
مسالهحجابمابرایورزشکارانخارجیکاملاحلشدهاست

پوچتینو برای یونایتد شرط گذاشت

آلفردو پدولا، خبرنگار شبکه تلویزیونی »اسپورت ایتالیا« مدعی شد مائوریسیو پوچتینو 

مذاکرات خود با نمایندگان منچستریونایتد برای قبول سرمربیگری این تیم از فصل 

آینده را آغاز کرده است. براساس ادعای پدولا، شرط سرمربی پیشین تاتنهام برای 

پذیرفتن پیشنهاد منچستری ها، داشتن کنترل کامل بر امور نقل و انتقالات باشگاه 

است.یونایتد همچنین ماسیمیلیانو آلگری را به عنوان گزینه دیگر خود برای جانشینی 

سولشر مدنظر دارد اما مذاکرات با پوچتینو در مراحل پیشرفته تری است. 

امباپه: الگوی اصلی ام زیدان بود

کیلیان امباپه، ستاره جوان پاری سن ژرمن در گفت و گویی درباره زیدان گفت: »در 

فرانسه الگوی بزرگ بسیاری از کودکانی که دوست دارند فوتبالیست شوند، زیدان 

است. الگوی بزرگ من هم زیدان بود. وقتی که بزرگ شدم عاشق کریستیانو رونالدو 

شدم. این شانس را داشتم که با این بازیکن بزرگ دیدار کنم. به بازیکنان برزیلی هم 

علاقه زیادی دارم. من الگوهای بزرگی داشتم، اما دوست دارم که خود هم در فوتبال 

تاثیر گذار باشم و در آن تاریخ سازی کنم.«  

مرتنس در فکر تمدید قرارداد با ناپولی

دریس مرتنس که پیش از این شایعه شده بود قصد جدایی از ناپولی را دارد، اکنون 

به این باشگاه برای تمدید قراردادش چراغ سبز نشان داده است. براساس گزارش 

شبکه تلویزیونی »اسکای اسپورت ایتالیا«، این مهاجم بلژیکی به مدیران باشگاه 

ناپولی سیگنال داده که برای تمدید قراردادش با این باشگاه مشکلی ندارد. هنوز 

طرفین تصمیمی نگرفته اند، اما در حال مذاکره با یکدیگر هستند. قرارداد کنونی 

مرتنس 32 ساله با ناپولی تا پایان فصل جاری اعتبار دارد. 


